
 
 

  

Protokoll fört vid årsmöte med SPF Gillhög onsdagen den 14 februari 2024 

 

Närvarande: 120 medlemmar. 

Gillhögskören inledde årsmötet med vacker körsång. Därefter följde parentationen, där 

ordföranden tände ett ljus för alla dem som lämnat oss under året. Följt av en tyst minut. 

Sedan läste kyrkoherde Fredric Liljeberg en finstämd dikt och Gillhögskören avslutade 

parentationen med vacker sång. 

 

 

1. Mötets  öppnande    
Ordförande Anita Bogarve hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. 
 

2. Mötets behöriga utlysande 
Årsmötet har enligt stadgarna utlysts i behörig tid. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 
 

4. Val av ordförande för årsmötet 
Till att leda årsmötet valdes Carl-Gunnar Holm 
 

5. Val av sekreterare för årsmötet 
Ingalill Andersson valdes till sekreterare för årsmötet. 
 

6. Val av justeringsmän tillika rösträknare 
Anita Håkansson och Kerstin Nilsson valdes att jämte ordföranden justera årsmötets 
protokoll. 
 

7. Redovisning av Verksamhetsberättelse  
Årsmöteshandlingarna har varit införda på hemsidan.  
Ordföranden gick igenom styrelsens verksamhetsberättelse tillika samtliga redovisningar 
från månadsmöten och andra arrangemang, festkommittén, studiecirklar, kurser och övriga 
aktiviteter samt resekommittén.  
Samtliga handlingar från 2023 fastställdes och godkändes.  
 
 



8a  Redovisning av Resultat- och Balansräkning  
Föreningens resultat- och balansräkning redovisades. 
Samtliga handlingar från 2023 fastställdes och godkändes.  
 
8b Revisionsberättelse 
Revisor Jan Andersson läste upp revisionsberättelsen. 
 
 
9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2023. 
 
10. Fråga om ersättning till styrelsen 
Beslöts att ordföranden erhåller 4500:- i sammanträdesersättning, samt 1000:- per år i 
kostnadsersättning. 
Beslöts att övriga styrelseledamöter erhåller  2500:- per år i sammanträdesersättning samt 
1000:- per år i kostnadsersättning. 
 
11. Fastställande av budget för 2024 
Budgeten för 2024 fastställdes och godkändes. 
 
12. Fastställande av årsavgift för 2025 
Årsavgiften höjs till 300:- för medlem /varav riks behåller 190:- distriktet 30:- vår förening 
80:-/  vänmedlem 135:- 
 
13. Fastställande av antalet styrelseledamöter 
Beslutades att styrelsen skall bestå av ordförande samt 10 ledamöter enligt Valberedningens 
förslag. 
 
14. Val av ordförande för ett år 
Enligt valberedningens förslag valdes Anita Bogarve till ordförande för ett år. 
 
15. Val av styrelseledamöter  
Enligt valberedningens förslag valdes följande ledamöter  
Gunilla Gyllencreutz, omval 2 år 
Sven-Ove Nilsson, omval 2 år 
Lars Thulin, omval 2 år 
Britt Christensson, omval 1 år 
Ingrid Cederberg, nyval 2 år 
Britt-Marie Pantzar, nyval 2 år 
 
Valda t o m årsmötet 2025 
Christer Sperlingsson 
Inger Fränninge 
Monika Gullvi 
Ingalill Andersson 
 
 



 
 
 
16. Val av revisorer och ersättare för ett år 
Enligt valberedningens förslag valdes t o m årsmötet 2025 
Jan Andersson ordinarie, omval 
Leif Nilsson  ordinarie, omval 
Arne Nilsson  ersättare, omval 
 
 
17. Val av ombud till Distriktsstämman 
Enligt valberedningens förslag valdes ordföranden, vice ordföranden samt ytterligare två 
styrelseledamöter som ombud till distriktsstämman. 
 
 
18. Val av representanterna i KPR  
Till representanter i KPR under ett år valdes, 
Anita Bogarve  ordinarie, omval  
Christer Sperlingsson  ordinarie, omval  
Lars Thulin   ersättare, omval 
Leif Singbrant påpekade att i fortsättningen bör vi välja representanter i KPR enligt det 
regelverk som gäller                         
 
 
19. Val av representanter för Trivsel och Trevnad 
Till representanter i trivsel och trevnad för 1 år valdes 
Anita Gunnersand, ordinarie omval 1 år 
 
20. Val av valberedning 
Till representanter i valberedningen under ett år valdes, 
Göran Andersson, ordförande/sammankallande, omval 
Carl-Gustav Olofsson, omval 
Britta Olsson, omval 
Ingrid Grap, omval 
 
 
 
 
21. Behandling av motion 
Göte Jannesson och Curt Hornemark har skickat in en motion om att de önskar att våra 
månadsmöten flyttas från Församlingshemmet till Norrehed 
Anita Bogarve löste upp styrelsens svar och tydliggjorde Församlingshemmets fördelar med 
bland annat parkeringsmöjligheterna som är bättre än runt Norrehed 
Eter omröstning med handuppräckning blev motionen nerröstad 
 
 
 



 
 
22. Övriga frågor, avtackning 
Anita Holmberg avtackades efter 10 år i styrelsen 
Renée Horndahl-Andersson avtackades efter 3 år i styrelsen 
 
 
23. Avslutning 
Anita Bogarve tackade årsmötets ordförande och medlemmar för väl genomfört årsmöte 
och förklarade därefter årsmötet 2024 avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat 
 
 
Ingalill Andersson   Anita Bogarve 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Justerat    Justerat 
 
 
Anita Håkansson   Kerstin Nilsson 
                                                                          
 

 

 

 

 


